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Referat  

 

Skolebestyrelsesmøde(40) 

Torsdag d. 5. april 2018 
19:00 – 21.00  
 

 
Mødested:    Personalestuen, Havrehedskolen – afd. Morud 

 

 
Mødedeltagere:           

 

Pia Skov Hansen, Jury Jørgensen, Charlotte Ellemose Sonne, Jesper Hansen, Mads Kyed, Christina 
Nordenbæk, Dorthe Hartung, Signe Damgaard, Rie Mortensen, Henriette Lorentzen, Mette 
Vestergaard, Allan Buchholt Høj, Kim Funk Johannessen 
 
Elevrådsrepræsentanter: Liva Hansen 8.b (formand), Emil Traasdahl. 8.b (Næstformand)  
 

Gæster:  

 

 

Møderække 2017 – 2018: Mandag 04.09 – Tirsdag 03.10 – Onsdag 01.11 – Torsdag 07.12 – 2018 – 
Torsdag 04.01 – Tirsdag 06.02 – Mandag 05.03 – Torsdag 05.04 – Onsdag 02.05 – Onsdag 06.06 

 

 

Punkt 276: Godkendelse af referat                                                                                                     5 min. 

Beslutningstema: Godkendelse af referat fra sidste skolebestyrelsesmøde 

Indstilling: At bestyrelsen godkender referat fra sidste møde. 

Sagsfremstilling:  

Beslutning: Referatet fra SB39 udsendes og godkendes på SB 41 

Bilag: Mødereferat SB 39 
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Punkt 277: Elevrådet                                       15 min. 

Beslutningstema: Formand og næstformand fremlægger information fra elevrådets arbejde. 

Indstilling: At bestyrelsen orienteres og træffer afgørelse om videre tiltag.  

Sagsfremstilling:  

 Arbejdsgruppen ”trivsel og toiletter” arbejder videre - Beslutningen bliver, at der afholdes et sidste 

møde, hvor alt praktisk bliver lagt på plads og sendes ud i klasserne. Der er en del ideer. Fokus på 

elevernes ejerskab og hygiejne. 

 Mellemtrins-festen blev evalueret: Der må gerne være flere aktiviteter lavet af elevrådet: f.eks. 

Mulighed for åben atriumgård. I år var dette dog ikke muligt grundet kulden. 

 Udskolingsfesten: rigtig hyggeligt. God stemning. Vi kunne godt bruge flere 9. klasses elever til 

festen, men hvordan får man lyst til at deltage, når der ikke serveres alkohol? Ideer skal komme fra 

klasserne af. 

 7.C – er det muligt at få en skraldespand til papir? Teknik og service kontaktes. 

 9.C – En del støjgener fra sløjdlokalet. Kan der gøres noget for at dæmpe støjen? Det kan være ret 

markant når diverse maskiner tændes i lokalet lige under klassen. Teknik og service er kontaktet. 

Forårskampagne: Alle børn cykler/går i skole. Elevrådet prøver igen i år: 

 Det var en succes da kampagnen kørte sidste efterår. Det kunne mærke, at der ikke var det samme 

tryk på parkeringspladserne. 

 Arbejdsgruppe: HE, Liva, Christian, Marcus, Oscar.  

Vi giver informationer videre til både klasser og lærere fra begge afdelinger. Alle klasser deltager fra 4. 
årgang og opefter. Præmien bliver is til hele klassen. 

Beslutning:  

Bilag:  

 

Punkt 278: Orientering fra ledelsen                                                                           15 min.           

Beslutningstema: Orientering fra skoleledelsen 

Indstilling: At bestyrelsen tager orienteringen til efterretning, samt giver fremadrettet input. 

Sagsfremstilling:  

Vi er blevet udvalgt til PISA – testskole (PISA kommer forbi og tester vores 9.klasser),  

Stillingsopslag forventes opslået snarest. AKT-pædagog med ansættelse 1. juni eller tidligere. 

KJ orienterer om situationen ved lock-out. Ved lockout er der kun 5 tjenestemænd ansat på 
afdeling Morud (ingen på afd.V), her vil deres skemaer være de eneste hvor der kan tilbydes 
undervisning.  
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Legepladspuljen – Vi har netop i dag (5/4) modtaget positiv tilbagemelding på den ansøgning SB 
fremsendte sidste år mht. legeplads på afd.M. Vi havde ansøgt om 180.000,- til en motorikbane 
for børn i alle aldre- den ansøgning er nu blevet imødekommet og vi går nu i gang med 
anlægsplanlægningen. Samtidig har vi et øje på puljen for 2018 – når det gælder fremtidige tiltag 
på vores matrikler. 

Skolemøbler – Havrehedskolen vil i det kommende skoleår få mulighed for at udskifte 
skolemøbler. SB blev orienteret og der blev drøftet muligheder og tiltag. 

Beslutning:     

Bilag:  

 

Punkt 279: Skolebestyrelsesvalg 2018                                           20 min.           

Beslutningstema: Skolebestyrelsesvalg 

Indstilling: Forberedelse af det forestående skolebestyrelsesvalg. 

Sagsfremstilling: De indledende procedurer omkring skolebestyrelsesvalget 2018 er gået i gang. 
Skoleledelsen orienterer om processen. 

Beslutning: Valgbestyrelsen er i gang med arbejdet – afholdelse af offentligt valgmøde den 19. på 
Havrehedskolen, afd.M, skriv datoer i processen. PSH fortæller om sb-arbejdet / KJ rammesætter  

SB – kommunikationsplan – flyers til indskolingen fredag d. 6. april. 

SB lægger info på Morudsiden – Veflinge Liv&Fællesskab 

Tidsplan: 

19. april Afholdelse af offentligt valgmøde kl. 19.00    

25.  april Sidste frist for at opstille kandidater til valget      

3. maj Fredsvalg (i tilfælde af fredsvalg -kandidater indkaldes)     

17.  maj Valg            

18.  maj Valgbestyrelsen offentliggører valgresultatet      

28. maj Klage over valget (senest 10 efter valget)       

12. juni Indkaldelse af ny bestyrelse (konstituerende møde)    
      

Bilag: http://skole-foraeldre.dk/skolebestyrelsesvalg2018 

 

 

http://skole-foraeldre.dk/skolebestyrelsesvalg2018
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Punkt 280: Skolemad                                    15 min.           

Beslutningstema: Skolemad 

Indstilling: At skolebestyrelsen får indsigt i den nye skolemadsordning 

Sagsfremstilling: Efter Påskeferien er vi nu klar til igangsætte vores nye skolemadsordning, der sker 

i samarbejde med Langesøhallens Cafeteria og skolemad.nu 

Det er et tilbud, der gælder fra BHK-9. klasse (altså ikke Førskole-gruppen). 

Maden bliver leveret fra Hallen hver dag omkring klokken 11 i køletasker, som Leif (vores pedel) har 

lavet fine hylder nede ved sit kontor til at kunne modtage. Hver klasse får to køletasker, og så vil 

klassens dukse, ligesom med vores mælkeordning, sørge for at hente maden hver dag til 

frokostpausen. 

Beslutning: Ledelsen orienterede om den ny skolemadsordning. Ordningen er startet efter påske. 
Det er stadig nyt for mange. SB er opmærksomme på sundhedssværdien i tilbuddet. Vi følger 
udviklingen.  

Link: Skolemad.nu 

 

 

Punkt 281: Forældrehenvendelse til SB.                                       10 min.           

Beslutningstema: Elevsag – mobning sociale medier 

Indstilling: Kort redegørelse fra skolens ledelse omkring forældrehenvendelse sendt til SB 

Sagsfremstilling: SB modtog før påske (21. marts) henvendelse fra forældre via beskedssystemet 
på Intra 

Beslutning: KJ orienterede om sagen (uden elevrepræsentanter tilstede) 

Bilag: 

 

 

 

 

 

https://www.skolemad.nu/
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Punkt 282: Køleskabe                                         10 min.           

Beslutningstema: Inventar 

Indstilling: Status og opfølgning på skolens køleskabe 

Sagsfremstilling: SB spørger til aftalen omkring køleskabe på begge afdelinger. 

Beslutning: Vores køleskabe – på begge afdelinger bliver gjort rent af Teknik & Service- vi aftaler 
procedure med servicelederen. Rengøring hver 14. dag 

Bilag: 

 

Punkt 283: Rundgang på Afd. Morud                                            20 min.           

Beslutningstema: Bygninger og ejendom 

Indstilling: At SB ser undervisningslokaler, omklædningsrum, mobilskabe, nye skolemøbler osv. 

Sagsfremstilling:  

Beslutning: SB så udskolingsklasser, herunder borde og stole, mobilskabe, klasserhvor elevtallet 
er højt (hvilket er rigtigt mange), drengenes omklædningsrum. 

Det blev aftalt, at invitere Børne- og Ungeudvalgsformand Anja Lund til SB 41 

Bilag: 

 

Punkt 284: Eventuelt                                          10 min.           

Beslutningstema:  

Indstilling: 

Sagsfremstilling:  

Beslutning:  

Bilag: 

 

Punkter til SB 41: Invitation til Anja Lund, udvalgsformand 

Ændring af SB-mødedato 7.juni 2018 (KJ)-vi mødes i stedet onsdagd.6.6. til bestyrelsens sidste møde. 

 

 


